
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

zasedání č. ZMČ/27 

konané v mimořádném termínu, dne 23.04.2018 

  

Přítomni: Mgr. Beneda Jiří, Beňová Božena, JUDr. Blahovec Miloslav (do 21:00), Mgr. Březinová Eva, 

Mgr. Cibochová Alžběta, Ing. Čáp Vilém (do 21:34 hod.), Češpivová Daria, Bc. Čížková Hana, Ing. 

Herian Milan,  Kočí Jaroslav, Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr, Mojžíšová Dana, Moravcová Hana, 

Polydorová Karla, Ing. Spilková Tamara, Stára Richard (do 21:00 hod.), Stibor Jiří (do 20:00 hod.), Šebek 

Jiří, Mgr. Šefčíková Alena, Mgr. Štrobová Alena (do 21:05 hod.), Tůmová Eva, Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Hrušková Monika, Mgr. Kohoutová Alexandra 

 

I. Zahájení 

Starostka, paní Hana Moravcová přivítala všechny přítomné na dvacátém sedmém zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 17:00 hodin. Paní starostka upozornila, že z 

jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v souladu 

se zákonem o hlavním městě Praze č. 131/2000 Sb. Podle prezenční listiny bylo přítomno 23 zvolených 

členů zastupitelstva.  Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  Omluveny jsou paní Mgr. Alexandra 

Kohoutová a paní Monika Hrušková. Zápis z minulého zasedání ze dne 9.4. 2018 byl ověřen a schválen. 

Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starostka určila za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – 

paní Boženu Beňovou a JUDr. Miloslava Blahovce. Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce.  

 

Paní starostka na úvod pozvala všechny přítomné na Veřejné fórum, které se bude konat dne 29.5.2018 od 

17:00 hod. na Chvalském zámku. 

Paní starostka představila zástupce firmy Ministr, pana Krále, který byl pozván, aby dohlédl na funkčnost 

hlasovacího zařízení. 

 

Paní starostka předložila návrh programu tak, jak byl zveřejněn a požádala přítomné zastupitele o 

případné námitky, doplnění nebo změnu programu.  

Diskuse: Bc. Liška vyjádřil svůj názor k předloženému bodu programu 2.02 „Znak a vlajka MČ Praha 20“  

Žádné návrhy nebyly předloženy. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu programu: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 



Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 23 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a nikdo se 

nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 

Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu hl. m. Prahy při ul. 

Božanovská na části pozemků parc. č. 4398/2, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. 

Horní Počernice, 

2.01 BJ/1852/2018 

2 Znak a vlajka městské části Prahy 20 2.02 BJ/1841/2018 

3 Stanovení odměn neuvolněným členům Zastupitelstva MČ Praha 20 2.03 BJ/1857/2018 

4 Vytvoření vyjednávací skupiny ve věci SOKP 2.04 BJ/1846/2018 

5 Priority dopravní politiky MČ Praha 20 2.05 BJ/1842/2018 

6 Informace k pracovní verzi Metropolitního plánu 2.06 BJ/1835/2018 

7 
Návrh na stanovení počtu členů zastupitelstva MČ Praha 20 pro 

volební období 2018 - 2022 
2.07 BJ/1981/2018 

8 

Žádosti ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o 

poskytnutí finančních darů pro orchestr Big Band ZUŠ Horní 

Počernice na krytí nákladů při výjezdu do Francie 

2.08 BJ/1983/2018 

9 

Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemkům KN parc. č. 

4458/40, KN parc. č. 4468/7, KN parc. č. 4568/2, KN parc. č. 4568/3, 

KN parc. č. 4570/10 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha  

3.01 BJ/1987/2018 

10 

Rozpočtové opatření MČ Praha 20 na rok 2018 schvalované ZMČ č. 1 

– ponechání nevyčerpaných účelových prostředků, které byly 

městským částem hl.m. Prahy poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v 

roce 2017 /případně v předchozích letech/, k čerpání v roce 2018. 

4.01 BJ/1970/2018 

11 
Informace o rozpočtových opatření schválených Radou městské části 

č. 92 - 109 
4.02 BJ/1988/2018 

12 
Informace o rozpočtových opatření schválených Radou městské části 

č. 1 - 13,15 - 19 a č. Provizorium 1 
4.03 BJ/1990/2018 

13 Ekonomické informace k datu 13.4.2018 4.04 BJ/1850/2018 

14 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.01 BJ/1832/2018 

15 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 6 BJ/1830/2018 

16 Plán rozvoje sportu MČ Praha 20 7.01 BJ/1855/2018 

17 
Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 za rok 

2017 a Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2018 
7.02 BJ/1856/2018 

18 

Informace o poskytování účelových neinvestičních dotací/příspěvků z 

rozpočtu MČ Praha 20 na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ 

Horní Počernice a MA21 pro rok 2018 

7.03 BJ/1845/2018 



19 Informace o plnění plánu kontrolní činnosti r. 2017 7.04 BJ/1834/2018 

20 
Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie 

Praha 14 za rok 2017 
7.05 BJ/1825/2018 

21 
Zpráva o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie 

České republiky v Horních Počernicích za rok 2017 
7.06 BJ/1829/2018 

22 Závěrečná zpráva Výboru pro partnerství za rok 2017 7.07 BJ/1840/2018 

23 
Zpráva o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 za 

rok 2017 a plán práce na rok 2018 
7.08 BJ/1839/2018 

24 
Oznámení o společném jednání o návrzích změn vlny 01 úprav 

Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy 
7.09 BJ/1977/2018 

25 Informace k úkolu ZMČ ke změně územního plánu (ČOV Sychrov) 7.10 BJ/1862/2018 

26 

Úkol ze ZMČ/22, č. usnesení ZMC/22/5/0095/17, ze dne 18. 09. 2017, 

bod 5, VĚC: Návrh TJ Sokol Horní Počernice ke smírčímu řešení 

žaloby o zaplacení 870 707,- Kč s příslušenstvím 

7.11 BJ/1984/2018 

27 
Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 

20 
7.12 BJ/1863/2018 

 

18:30 - 19:00 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 
 

II. Návrhy  

1. (2.01) Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu hl. m. Prahy při ul. Božanovská na 

části pozemků parc. č. 4398/2, 4398/4 a 4398/6 v k.ú. Horní Počernice 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

 

Městská část Praha 20 obdržela dne 3.1.2018 od XXXXXX podnět na provedení změny Územního 

plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy na části pozemků parc. č. 4398/2, 4398/4 a 4398/6 v k. ú. Horní 

Počernice z nezastavitelného území ZMK - zeleň městská a krajinná, chráněného celoměstským 

systémem zeleně, na zastavitelné území o celkové ploše cca 896 m² za účelem výstavby rodinného 

domu. Podle Metodického pokynu k Územnímu plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy mohou 

fyzické a právnické osoby podávat podněty na pořízení změn pouze prostřednictvím městských částí, 

na jejichž území se předmět změny nachází. Metodický pokyn pak předpokládá posouzení takového 

podnětu příslušnou městskou částí a až následně jeho postoupení. Podle usnesení ZMČ Prahy 20 číslo 

ZMC/18/5/0022/17 ze dne 27.02.2017 je RMČ uloženo 

předkládat ZMČ Praha 20 k vyjádření všechny podněty na změnu územně plánovací dokumentace 

hlavního města Prahy, které mají být prostřednictvím městské části předány pořizovateli územně 

plánovací dokumentace. Proto i tento podnět je spolu se stanoviskem RMČ předkládán na jednání 

ZMČ. 

Diskuse: JUDr. Blahovec 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM Proti 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Proti 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 



Stára Richard ODS Zdržel se 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Zdržel se 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 15, PROTI: 2, ZDRŽEL SE: 6 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/1/0130/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

nesouhlasné stanovisko RMČ Praha 20 č. 105/16/1389/18 ze dne 23.1.2018 s podnětem na 

změnu územního plánu na části pozemků parc. č. 4398/2, 4398/4 a 4398/6 v k .ú. Horní 

Počernice, spočívajícím ve změně nezastavitelného území ZMK - zeleň městská a krajinná na 

zastavitelné území o celkové ploše cca 896 m
2
 za účelem výstavby rodinného domu. 

2) nesouhlasí 

s podnětem na změnu územního plánu na části pozemků parc. č. 4398/2, 4398/4 a 4398/6 v 

k.ú. Horní Počernice, spočívajícím ve změně nezastavitelného území ZMK - zeleň městská a 

krajinná, chráněného celoměstským systémem zeleně, na zastavitelné území o celkové ploše 

cca 896 m
2
 za účelem výstavby rodinného domu, a to z následujících důvodů: 

 rozpor s Deklarací podmínek rozvoje MČ Praha 20, kde je v bodě 1 uvedena zásada: 

„Nerozšiřovat zastavitelné plochy do volné krajiny nad rámec současných 

rozvojových ploch daných platným ÚP hl. m. Prahy ke dni 1.1.2015“; 

 změna územního plánu nekoresponduje s požadavky k pracovnímu návrhu 

Metropolitního plánu schválenými ZMČ Praha 20 dne 26.6.2017 pod číslem usnesení 

ZMC/21/7/0082/17, konkrétně s požadavkem č. 1 – Zachování zahrádkářské osady 

Božanovská, tedy prakticky se zachováním stávajícího charakteru území; 

 případné samostatné pořizování tohoto typu změny, (kterou nelze označit jako obecně 

prospěšnou), může nedůvodně komplikovat projednávání Metropolitního plánu, který 

s navrhovaným využitím neuvažuje. 

3) ukládá 

postoupit tento podnět na změnu územního plánu pořizovateli - MHMP, odboru územního 

plánu 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 15.05.2018     

 

 



2. (2.02) Znak a vlajka městské části Prahy 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Alexandře Janáčkové, vedoucí Odboru živnostenského a 

občanskosprávních agend, aby provedla přítomné předloženým materiálem. 

Městská část Praha 20 byla dopisem z MHMP ze dne 4. 9. 2017 upozorněna, že Odbor živnostenský a 

občanskosprávní MHMP zjistil nesoulad údajů v jím vedené evidenci znaků a vlajek městských částí 

hl. m. Prahy a v registru komunálních symbolů (dále jen „REKOS“). Systém REKOS zajišťuje 

celostátní evidenci žádostí o udělení obecních symbolů a shromažďuje informace o obecních 

symbolech České republiky. REKOS administruje kancelář Poslanecké sněmovny Parlamentu České 

republiky. Udělit znak a vlajku lze pouze podle §15 odst. 4) zákona č. 131/2000 Sb. o hl. městě Praze 

„Městským částem, které nemají znak a vlajku, mohou být tyto symboly uděleny předsedou 

Poslanecké sněmovny. Návrh na udělení předkládá hlavní město Praha na základě žádosti městské 

části. Kancelář Poslanecké sněmovny zašle údaje o udělení znaku nebo vlajky městské části 

neprodleně českému úřadu zeměměřickému a katastrálnímu.“ Doporučený postup, vyplývající z 

dopisu z MHMP, je následující: 

1. Schválit podobu vlajky v příslušném orgánu městské části, současně s vlajkou pak znovu schválit i 

stávající podobu a popis znaku. 

2. Zaslat žádost o udělení znaku a vlajky Odboru živnostenskému a občanskosprávních agend MHMP, 

který zpracuje návrh pro příslušný orgán hl. m. Prahy. 

3. Hlavní město Praha předloží návrh předsedovi PSP ČR. 

 

S technickou poznámkou se přihlásil zastupitel, Ing. Čáp a upozornil na písařskou chybu 

v předloženém usnesení v bodě 1) schvaluje  a) i b) – odebrat předložku „s“ a opravit text do 

správného tvaru vč. přidání mezery v části „kopyty ve skoku“ (bylo napsáno „kopytyve skoku“) 

 

Diskuse: Bc. Liška, H. Moravcová, JUDr. Blahovec  

 

S technickou poznámkou se přihlásila Mgr. Štrobová, která doplnila opravu písařské chyby, na kterou 

upozornil Ing. Čáp. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém usnesení:  

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Zdržel se 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Nehlasoval 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 



Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 19, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 3, NEHLASOVAL: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/2/0133/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

a) navrženou podobu znaku městské části Praha 20 a jeho popis: Štít šikmo půlený má dvě 

barevná pole v barvě bílé a červené. Černý vzepjatý kůň se zlatou uzdou a kopyty ve skoku 

nad třemi zlatými klasy s listy. 

b) navrženou podobu vlajky městské části Praha 20 a její popis: Trikolora barev, v pořadí 

(shora) černá, červená a bílá, doplněná figurou černého koně se zlatými kopyty a uzděním 

skákajícího přes tři zlaté klasy s listy, poměr stran 2:3. 

2) ukládá 

zaslat souhlas s navrženou podobou znaku a vlajky městské části Prahy 20 na MHMP Odbor 

živnostenský a občanskosprávní, který následně postoupí odsouhlasený návrh příslušnému 

orgánu MHMP 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 02.05.2018    Kontrolní termín: 02.05.2018 

 

 
3. (2.03) Stanovení odměn neuvolněným členům Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo tajemníkovi ÚMČ, panu Mgr. Vítězslavu Kalibovi. 

Zákonem č. 99/2017 Sb., který byl schválen 5. 4. 2017, s účinností od 1. 1. 2018, byl novelizován 

zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů. Tato novela zásadním 

způsobem upravuje odměňování členů zastupitelstva. Úprava odměňování je rozlišena podle toho, zda 

se jedná o funkce, pro které budou členové zastupitelstva na základě jeho rozhodnutí uvolněni či 

nikoliv. Uvolněnému členu zastupitelstva vzniká zvolením do této funkce právní nárok na odměnu za 

měsíc, jejíž výši stanoví prováděcí předpis, tj. nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 

zastupitelstva územních samosprávných celků. Pro určení výše této odměny jsou stanoveny velikostní 

kategorie územního samosprávného celku podle počtu obyvatel s trvalým pobytem na jeho území v 

kombinaci s vyjmenovanými funkcemi. Dojde-li k souběhu více funkcí, náleží uvolněnému členovi 

zastupitelstva odměna za tu z jeho funkcí, za kterou náleží nejvyšší odměna. Neuvolněnému členu 

zastupitelstva může odměnu stanovit zastupitelstvo, a to až do výše stanovené nařízením vlády 

č.318/2017 Sb. (Pro určení výše této odměny jsou stanoveny velikostní kategorie územního 

samosprávného celku podle počtu obyvatel s trvalým pobytem na jeho území v kombinaci s 

vyjmenovanými funkcemi). V případě souběhu výkonu více funkcí může být neuvolněnému členovi 

zastupitelstva poskytnuta odměna až do výše souhrnu odměn za tři různé funkce, přičemž do tohoto 

souběhu lze zahrnout pouze odměny za výkon funkce člena rady, předsedy nebo člena výboru 

zastupitelstva, předsedy nebo člena komise rady anebo předsedy nebo člena zvláštního orgánu. Pokud 

není o souběhu rozhodnuto, náleží odměna za funkci, za kterou mu náleží nejvyšší odměna schválená 

zastupitelstvem. Rada městské části Praha 20 odměny za souhrn ze tří různých funkcí nenavrhuje. 

 

Návrh měsíčních odměn neuvolněným členům ZMČ je předložen v této výši: 



Neuvolněný člen rady 7.500,- Kč 

Předseda výboru ZMČ nebo komise RMČ 3.500,- Kč 

Člen výboru ZMČ nebo člen komise RMČ 2.000,- Kč 

Neuvolněný člen zastupitelstva 1.300,- Kč 

 

Návrh je zpracován v souladu s právní úpravou účinnou k 1. 1. 2018, tj. podle zákona č.131/2000 Sb., 

o hlavním městě Praze, ve znění zákona č. 99/2017 Sb. a nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši 

odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, a s ohledem na rozpočtové možnosti 

městské části. 

 

Diskuse: Ing. Čáp se mimo jiné domnívá, že předložený návrh reaguje spíše na nové nařízení vlády o 

výši odměn členů zastupitelstev, než na změnu zákona o hl. m. Praze.  

Paní starostka přečetla návrh na usnesení a požádala pana tajemníka, aby ověřil správnost nařízení, 

kterým dochází ke změně výše odměn členům ZMČ a nechala hlasovat o předloženém návrhu 

usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Zdržel se 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 22, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/3/0152/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o novele zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších 

předpisů, která s účinností od 1. 1. 2018 upravuje odměňování členů zastupitelstva a je 

stručně shrnuta v důvodové zprávě tohoto materiálu 

2) schvaluje 

s účinností od 1. 5. 2018 výši měsíčních odměn neuvolněným členům ZMČ Praha 20: 



neuvolněný člen rady 7.500,- Kč 

předseda výboru zastupitelstva, komise rady  3.500,- Kč 

člen výboru nebo komise 2.000,- Kč 

neuvolněný člen zastupitelstva   1.300,- Kč 

ostatní odměny zůstávají ve výši dle usnesení ZMČ č. ZMC/18/3/0020/17 

3) ukládá 

zabezpečovat vyplácení měsíčních odměn neuvolněným členům ZMČ Praha 20 s účinností od 

1. 5. 2018 ve schválené výši 

Zodpovídá  

1. Mgr. Vítězslav Kaliba, Tajemník  

Termín: 01.05.2018     

 

 
4. (2.04) Vytvoření vyjednávací skupiny ve věci SOKP 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Na základě setkání členů zastupitelstva, Klubu podnikatelů HP, spolků a členů komise MA21 bylo 

doporučeno sestavení vyjednávacího týmu ve věci řešení SOKP. V tomto týmu by měli být zástupci 

všech politických stran a hnutí, zvolených do ZMČ ve volebním období 2014-2018. 

Paní starostka představila a vysvětlila důvod předložení tohoto bodu a otevřela diskusi: 

 

Do rozsáhlé diskuse se postupně přihlásili: Mgr. Štrobová, H. Moravcová, R. Stára, J. Šebek, JUDr. 

Blahovec, K. Polydorová, Ing. Wágner 

Ing. Wágner předložil protinávrh:  ZMČ Praha 20 pověřuje RMČ Praha 20, aby oslovila jednotlivá 

uskupení k účasti v pracovní skupině (týmu) ve věci projednávání SOKP s termínem k vyjádření do 

15.5.2018 

 

V 18:00 hod. paní starostka přerušila projednávání tohoto bodu a následovaly „Dotazy a interpelace 

občanů“. 

 

p. Smolík vyjádřil svůj názor k projednávanému bodu 2.04 „Vytvoření vyjednávací skupiny ve věci 

SOKP“ a vysvětlil několik důvodů, proč by bylo dobré vytvořit takovou pracovní skupinu.  

Paní starostka po vystoupení pana Smolíka shrnula jeho příspěvek a dotazy z něj vyplývající 

následovně:  

1) příspěvek se týkal vytvoření vyjednávací skupiny ve věci SOKP. O tomto bodu bude rozhodovat 

zastupitelstvo po ukončení interpelací občanů. 

2) Dotaz na členy uskupení HOP, jaký je vlastně jejich postoj k návrhu na vytvoření pracovní 

skupiny. Na dotaz odpověděla zastupitelka, paní Daria Češpivová.  

3) Žádost o snížení rychlosti na D11. Na tento dotaz odpověděla paní starostka  

 

p. Bílek Oskar upozornil na nebezpečnou situaci v okolí parkovacího domu a fotbalového hřiště. 

Popsal celou situaci, kterou řeší od r. 2015, kdy bytové družstvo požádalo o znepřístupnění průchodu 

za parkovacím domem, stěžuje si dle jeho slov na nečinnost zejména stavebního odboru. Přinesl 

fotodokumentaci, kterou nechal zobrazit na videozáznam a zároveň nechal kolovat všem členům 

ZMČ.  Paní starostka požádala o vyjádření vedoucí OŽPD, paní Mgr. Bidlovou. Vzhledem k tomu, že 

p. Bílek na místě  přesně nespecifikoval, se kterým odborem je vedena korespondence, požádala paní 

starostka o zaslání korespondence s příslušným odborem tajemníkovi úřadu, který bude situaci řešit.  

Další jeho podněty se týkaly nečinnosti policie, která neřeší neukázněnost cyklistů v Božanovské ulici, 

konkrétně v úseku od zmrzlinového stánku dolů, kde jezdí cyklisté po chodnících, dále kolem žluté 

lékárny a hřiště za Penny marketem. Policie neřeší vykradená auta, odvrtané nádrže, atd. 

 



pí. Hájková se zeptala, jestli lze publikovat na webu MČ mobilní čísla služebních telefonů 

zaměstnanců úřadu. Na dotaz odpověděl pan tajemník a odpověď upřesní ještě písemně. 

Dále se zeptala na zrekonstruovaný byt, jak se byt bude dále využívat, zdali bude pronajat za účelem 

bydlení, nebo bude sloužit jako kanceláře? Paní Hájková interpelovala všechny radní, kteří o smlouvě 

hlasovali, jestli vědí, k čemu bude zrekonstruovaný byt sloužit. Všichni dotazovaní radní odpověděli. 

Dále se zeptala, čeho přesně se týká elektroinstalace v bytě o velikosti 100 m2 za 300 tis. Kč? 

Z položkových rozpočtů to není možno zjistit, tak jestli je možno blíže specifikovat. Jak se provádí 

kontrola dodávky stavby. Na všechny dotazy odpovídal Ing. Vavruška 

 

V 18:30 hod. paní starostka navrhla prodloužit čas pro dotazy občanů do 19:00 hod. a nechala o 

návrhu hlasovat: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Proti 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nehlasoval 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Nehlasoval 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 20, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 0, NEHLASOVAL: 2 

Návrh byl schválen. 

Doba pro dotazy občanů byla prodloužena do 19:00 hod. 

 

Paní Hájková pokračovala v dotazech týkající se rekonstrukce bytu, konkrétně se dotazy týkaly 

položkového rozpočtu. Na všechny dotazy odpověděl Ing. Vavruška. 

Paní Hájková poděkovala všem úředníkům, kteří ji trpělivě odpovídají na žádosti o poskytnutí 

informací dle zákona 106. 

 

p. Hampl se zeptal, jestli dojde k přerušení cyklostezky do Klánovic během stavby MÚK Beranka 

nebo jakým způsobem bude zajištěna. Na dotaz odpověděla paní starostka. 

Dále požádal, aby informace o jednáních o okruhu, na kterých participuje MČ, byly zveřejněny, 

případně aktualizovány na webu MČ. 

 

Další dotazy nebyly předloženy.  

 

Pokračovalo se v projednávání, diskusi k bodu 2.04 „Vytvoření vyjednávací skupiny ve věci SOKP“.  



Do diskuse se přihlásila Mgr. Štrobová, p. Smolík, K Polydorová, JUDr. Blahovec, Ing. Čáp předložil 

protinávrh k původnímu (navrhovanému) usnesení: 

 

ZMČ Praha 20 1) ukládá RMČ Praha 20: 

a) trvale vést jednání s předmětnými institucemi s cílem zajistit pro Horní Počernice dostatečná 

kompenzační opatření (protihluková opatření, apod.), a to zejména v oblastech kolem A0, D10 a D11, 

a to při respektování usnesení číslo ZMC/17/1/0017/17 

b) průběžně informovat ZMČ Praha 20 a občany městské části o průběhu a výsledcích těchto jednání 

 

Paní starostka ukončila diskusi a nechala hlasovat o protinávrhu Ing. Čápa, který protinávrh ještě 

jednou přečetl: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 20, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 2 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/4/0153/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

RMČ Praha 20 

a) trvale vést jednání s předmětnými institucemi s cílem zajistit pro Horní Počernice 

dostatečná kompenzační opatření (protihluková opatření, apod.), a to zejména v oblastech 

kolem A0, D10 a D11, a to při respektování usnesení číslo ZMC/17/1/0017/17 

b) průběžně informovat ZMČ Praha 20 a občany městské části o průběhu a výsledcích těchto 

jednání 

Zodpovídá  



1. Hana Moravcová, Starostka   

Kontrolní termín: 17.09.2018 

 

 
5. (2.05) Priority dopravní politiky MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Rada MČ Praha 20 projednala na svém jednání 28. 3. 2017 Priority dopravní politiky. Na základě 

usnesení ze dne 28. 3. 2017 byl materiál projednán v komisi pro ŽP (19. 4. 2017), v komisi výstavby a 

územního rozvoje (dne 12. 6. 2017) a dopravy (21. 6. 2017). Poté byl text doplněn dle připomínek 

komisí. Upravený text odsouhlasila Rada na svém zasedání 24. 10. 2017 (číslo usnesení  

RMC/98/39/1246/17). Dne 16. 1. 2018 byla s Prioritami dopravní politiky seznámena veřejnost na 

setkání občanů s radními v KC Domeček. 

Diskuse: D. Češpivová, H. Moravcová, J. Šebek, R. Stára, JUDr. Blahovec, Ing. Čáp  

Paní starostka požádala o vyjádření zpracovatele materiálu, předsedu Komise dopravy pana Ing. 

Rittenauera k proběhlé diskusi. 

 

Ing. Čáp přečetl svůj protinávrh a paní starostka nechala o protinávrhu hlasovat: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 20, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 3 

Protinávrh byl přijat. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/5/0154/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

materiál Priority dopravní politiky MČ Praha 20 jako soupis konkrétních námětů, které lze 

realizovat 



2) ukládá 

RMČ Praha 20: 

a) předkládat ZMČ Praha 20 priority dopravní politiky MČ Praha 20 alespoň 1 x ročně k 

případné aktualizaci a informaci o vývoji jednotlivých globálních a specifických cílů 

b) zajistit jazykovou korekturu materiálu 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

    

Kontrolní termín: 24.09.2018 

2. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 09.05.2018     

 

 
6. (2.06) Informace k pracovní verzi Metropolitního plánu 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Na webových stránkách Institutu plánování a rozvoje hlavního města Prahy 

http://plan.iprpraha.cz/cs/upp-dokumentace byla dne 27.11.2017 zveřejněna aktuální verze 3.3 návrhu 

Metropolitního plánu, na základě které se v současné době zpracovává vyhodnocení vlivů 

Metropolitního plánu na udržitelný rozvoj (SEA). Mělo by tedy už jít o verzi značně se přibližující 

oficiálnímu návrhu, který by se měl projednávat na jaře 2018. (Na základě probíhajícího zpracování by 

mělo dojít maximálně k opravám zjištěných nepřesností). 

Dne 16.4.2018 zveřejnil pořizovatel (Odbor územního rozvoje MHMP) na svých webových stránkách 

dokumentaci návrhu Metropolitního plánu a Vyhodnocení vlivů návrhu Územního plánu hl.m. Prahy 

na udržitelný rozvoj území. Termín společného jednání byl stanoven  na 27.6.2018. Tudíž připomínky 

k návrhu  metropolitnímu plánu lze podávat do 27.7.2018.  

Před zveřejněním návrhu Metropolitního plánu RMČ Praha 20 odsouhlasila rozšíření připomínek 

k pracovnímu znění návrhu Metropolitního plánu (k jeho pracovní verzi 3.3) a to o tyto dvě 

připomínky: 

 Vůči předchozí verzi MPP byla změněna (zvýšena) výšková hladina v rozvojovém území Nad 

Palečkem, a to z 2., resp. 3. výškové hladiny na výškovou hladinu 4. 

 Metropolitní plán nezobrazuje rybník Křoviňák (rybník na Křovinově náměstí), místo toho je 

v Hlavním výkresu zakresleno pouze parkově upravenou část uličního prostranství (bez této 

vodní plochy). 

 

Diskuse: Ing. Čáp se zeptal, jestli do usnesení ZMČ přijaté na červnovém ZMČ r. 2017 (usnesení č. 

ZMC/21/7/0082/17) byla v požadavcích zapracována změna bodech č. 5 a 10 a zaslána Institutu 

plánování a rozvoje hl.m. Prahy a Magistrátu hl.m. Prahy, odboru územního rozvoje. Ing. Měšťan 

odpověděl. 

Ing. Čáp požádal o prověření a případné doplnění a navrhl do předloženého usnesení doplnit bod 3) - 

ZMČ Praha 20 nahrazuje usnesení číslo ZMC/21/7/0082/17 v bodě 14 následujícím textem: 

Nepropojovat Robotnici s ul. Hartenberskou a trvat na vybudování parku na obecních pozemcích 

v lokalitě Robotnice. Stavbu 910-610/16 zprůchodnit od kruhové křižovatky Ikea až k ul. Božanovská, 

včetně podjezdu pod D0. Jakoukoli možnou výstavbu v lokalitě Robotnice podmínit prvotním 

vybudováním komunikace 910-610/16 v plném rozsahu. V případě realizace stavby 910-610/16 počítat 

s realizací cyklostezky viz.  cyklokoncepce MČ Praha 20. 

 

Diskuse: p. Hošek dovysvětlil důvod doplnění bodu 3), H. Moravcová, Ing. Čáp, Ing. Měšťan 

 



Paní starostka ukončila diskusi a nechala hlasovat o protinávrhu Ing. Čápa, který protinávrh ještě 

jednou přečetl: v bodě 1 a 2 beze změny a doplnit bod 3) ZMČ Praha 20 nahrazuje usnesení číslo 

ZMC/21/7/0082/17 v bodě 14 následujícím textem: Nepropojovat Robotnici s ul. Hartenberskou a 

trvat na vybudování parku na obecních pozemcích v lokalitě Robotnice. Stavbu 910-610/16 

zprůchodnit od kruhové křižovatky Ikea až k ul. Božanovská, včetně podjezdu pod D0. Jakoukoli 

možnou výstavbu v lokalitě Robotnice podmínit prvotním vybudováním komunikace 910-610/16 

v plném rozsahu. V případě realizace stavby 910-610/16 počítat s realizací cyklostezky viz.  

cyklokoncepce MČ Praha 20 : 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Zdržel se 

Češpivová Daria VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Zdržel se 

Šebek Jiří VIZE 2014 Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Stára Richard ODS Proti 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Beňová Božena Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P. Proti 

Polydorová Karla Šance p.P. Zdržel se 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Zdržel se 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Zdržel se 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P. Zdržel se 

PRO: 1, PROTI: 3, ZDRŽEL SE: 19 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o původním předloženém návrhu usnesení a návrh na usnesení 

přečetla: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 



Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/6/0134/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informace ohledně Metropolitního plánu 

2) trvá 

na svých připomínkách k pracovnímu návrhu Metropolitního plánu podle usnesení č. 

ZMČ/21/7/0082/17 ze dne 26.6.2017 s doplněním: 

bodu 36) ve znění: v lokalitě 228/Čertousy vymezit stávající rybník Křoviňák jako strukturu 

"vodní plocha, vodní tok"; (verze Metropolitního plánu 3.3 zde uvádí strukturu "náměstí 

lokalitní úrovně vymezené plochou" a "park ve volné zástavbě" a nezohledňuje tak tuto vodní 

plochu) 

bodu 37) ve znění: v lokalitě 177/Nad Palečkem v rozvojové ploše  413/177/2348 snížit 

výškovou hladinu ze stupně 4 na stupeň 2 (v jižní části této rozvojové plochy) resp. na stupeň 

3 (v její střední části), tedy tak, jak byla stanovena v pracovní verzi Metropolitního plánu č. 

2.2  

 
7. (2.07) Návrh na stanovení počtu členů zastupitelstva MČ Praha 20 pro volební období 2018 – 

2022 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Podle ustanovení § 88 odst. 2 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších 

předpisů, je počet členů zastupitelstva městské části o velikosti 10.000 - 30.000 obyvatel stanoven v 

rozmezí 15 - 25 členů. Podle § 88 odst. 1 citovaného zákona počet členů zastupitelstva městské části 

na příští volební období stanoví zastupitelstvo příslušné městské části nejpozději 85 dnů přede dnem 

voleb do zastupitelstev v obcích. Podle ust. § 88 odst. 3 citovaného zákona se počet členů 

zastupitelstva městské části, který má být zvolen, oznámí na úřední desce úřadu městské části a 

případně jiným způsobem v místě obvyklým nejpozději do 2 dnů po jeho stanovení. ZMČ Praha 20 je 

předložen návrh stanovit ve volebním období 2018 - 2022 počet zastupitelů stejný jako ve volebním 

období současném, tj. 25 členů Zastupitelstva MČ Praha 20. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 



Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Nehlasovala 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Nehlasoval 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 21, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, NEHLASOVAL: 2 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/7/0131/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) stanovuje 

počet členů Zastupitelstva MČ Praha 20 pro volební období 2018 - 2022 - 25 členů 

2) ukládá 

oznámit na úřední desce úřadu městské části a případně jiným způsobem v místě obvyklým 

nejpozději do 2 dnů po jeho stanovení 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka 

Termín: 25.04.2018    Kontrolní termín: 25.04.2018 

 

 
8. (2.08) Žádosti ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o poskytnutí 

finančních darů pro orchestr Big Band ZUŠ Horní Počernice na krytí nákladů při výjezdu do 

Francie 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Jedná se o žádosti ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o poskytnutí finančního 

daru ve výši 25.000,- Kč  a 50.000,- Kč pro orchestr Big Band ZUŠ Horní Počernice, na krytí výdajů 

při výjezdu do Francie ve dnech 14. až 18. června 2018. Město Mions pořádá v letošním roce oslavy a 

hudební festival k Mezinárodnímu dni hudby. V rámci těchto oslav vycestuje 17 žáků a studentů ZUŠ 

a 3 pedagogičtí pracovníci. Zřizovatel, kterým je Hlavní město Praha, poskytl na akci, místo původně 

požadovaných 190.000,- Kč, pouze 50.000,- Kč. Požadavek ZUŠ na MČ Praha 20 činí celkem 



75.000,- Kč. Rada městské části projednala zmíněné žádosti dne 10. 4. 2018, a doporučila poskytnout 

finanční dar ve výši 25.000,- Kč. 

 

Diskuse: Ing. Čáp, JUDr. Blahovec 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu JUDr. Blahovce o poskytnutí finančního daru ve výši 

50.000,- Kč: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Zdržel se 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Polydorová Karla Šance p.P. Zdržel se 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Zdržel se 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Zdržel se 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P. Zdržel se 

PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 11 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o návrhu usnesení s variantou A) a doplnění částky ve výši 25.000,- 

Kč: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Zdržel se 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 



Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 20, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 3 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/8/0132/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o poskytnutí finančního 

daru ve výši 25.000,- Kč na úhradu nákladů za tlumočníka, MHD, vstupy do muzea, galerie a 

na drobné občerstvení pro orchestr Big Band ZUŠ Horní Počernice v rámci výjezdu ve dnech 

14. až 18. června 2018 na vystoupení orchestru v Mions při oslavách mezinárodního svátku 

hudby ve dnech 16. a 17. června 2018  

2) bere na vědomí 

žádost ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o poskytnutí finančního 

daru ve výši 50.000,- Kč na úhradu nákladů na dopravu do Francie pro orchestr Big Band 

ZUŠ Horní Počernice v rámci vystoupení orchestru v Mions při oslavách mezinárodního 

svátku hudby ve dnech 16. a 17. června 2018  

3) schvaluje 

poskytnutí finančního daru ve výši 25.000,- Kč na úhradu nákladů za tlumočníka, MHD, 

vstupy do muzea, galerie a na drobné občerstvení, a na dopravu do Francie pro orchestr Big 

Band ZUŠ Horní Počernice v rámci vystoupení orchestru v Mions při oslavách mezinárodního 

svátku hudby ve dnech 16. a 17. června 2018  

4) ukládá 

informovat ředitele Základní umělecké školy, Praha 9, Ratibořická 30, o usnesení ZMČ ve 

věci poskytnutí finančního daru na úhradu nákladů na výjezd do Francie pro orchestr Big 

Band ZUŠ Horní Počernice v rámci vystoupení orchestru v Mions při oslavách mezinárodního 

svátku hudby ve dnech 16. a 17. června 2018  

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 15.05.2018     

 

5) ukládá 

uzavřít se Základní uměleckou školou, Praha 9, Ratibořická 30, smlouvu o poskytnutí 

finančního daru ve výši 25.000,- Kč 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 15.05.2018     



 

 
III. Majetkoprávní a investiční kroky  

9. (3.01) Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemkům KN parc. č. 4458/40, KN 

parc. č. 4468/7, KN parc. č. 4568/2, KN parc. č. 4568/3, KN parc. č. 4570/10 vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha  

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Paní starostka přivítala zástupce Ředitelství silnic a dálnic, pana Hrdličku, aby odpověděl na případné 

dotazy zastupitelů. 

 

Zastupitelstvu městské části Praha 20 je na základě žádosti Magistrátu hlavního města Prahy, odboru 

evidence majetku předkládán ke schválení majetkoprávní krok záměr odejmutí svěřené správy MČ 

Praha 20 k pozemkům KN parc. č. 4458/40 o výměře 63 m2, druh pozemku - orná půda, KN parc. č. 

4468/7 o výměře 3141 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, KN parc. č. 

4568/2 o výměře 6794 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice, KN parc. č. 

4568/3 o výměře 5285 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice, KN parc. č. 

4570/10 o výměře 1645 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice, vše v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha. Předmětné pozemky souvisejí se stavbou dálnice Pražský okruh, která je 

ve vlastnictví ČR, příslušnost hospodařit s majetkem státu Ředitelství silnic a dálnic. Z důvodu 

sjednocení majetkoprávních vztahů a správy k nemovitostem jednoho funkčního celku je záměrem 

hlavního města Prahy převod pozemků do majetku státu, zastoupeného touto státní organizací. 

 

Paní starostka provedla přítomné předloženým návrhem a otevřela rozpravu. 

Do rozsáhlé diskuse se postupně přihlásili: JUDr. Blahovec, Mgr. Cibochová, Mgr. Štrobová, R. Stára, 

J. Šebek, E. Tůmová, Ing. Wágner přednesl protinávrh, aby byl souhlas podmíněn realizací stavby 

protihlukových stěn a akceptací připomínek a požadavků MČ Praha 20 schválených ZMČ 14.2.2017 

Pokračovalo se v diskusi: JUDr. Blahovec, Ing. Čáp, H. Moravcová, K. Polydorová, R. Stára, p. 

Hošek, Ing. Spilková, Ing. Wágner 

 

Na dotazy z diskuse odpovídala paní starostka a zástupce ŘSD, pan Hrdlička. 

 

Pan Stára navrhl přestávku v délce 5 minut. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o 5-ti minutové přestávce: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Zdržel se 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Zdržel se 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 



Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Nehlasoval 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 15, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 6, NEHLASOVAL: 1 

Návrh na 5-ti minutovou přestávku byl schválen. 

 

Ve 20:50 hod. přestávka o délce 5 minut. 

Po přestávce, ve 20:55 hod. pokračovalo projednávání  bodu 3.01  

Paní starostka navrhla ukončení rozpravy po přednesení příspěvku dvou, již přihlášených zastupitelů a 

nechala o návrhu hlasovat: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Nehlasoval 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 21, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, NEHLASOVAL: 1 

Návrh byl schválen. 

Pokračovalo se v diskusi, do které byli přihlášeni zastupitelé, paní E. Tůmová a Ing. Čáp.  

Ing. Čáp předložil protinávrh k předloženému usnesení v následujícím znění: ZMČ Praha 20 ukládá 

RMČ Praha 20 a) svolat v této věci zasedání ZMČ Praha 20 v mimořádném termínu a za b) připravit 

variantní návrhy usnesení ZMČ v této věci 

Hlasování o protinávrhu Ing. Čápa: 

Kočí Jaroslav KSČM Proti 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Proti 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Zdržel se 



Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Stára Richard ODS Proti 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Proti 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 14, PROTI: 6, ZDRŽEL SE: 2 (pozn. Paní Mojžíšová hlasovala zvednutím ruky „PRO“ 

protinávrh) 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/9/0155/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

RMČ Praha 20: 

a) svolat v této věci zasedání ZMČ Praha 20 v mimořádném termínu 

b) připravit variantní návrhy usnesení ZMČ v této věci 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Kontrolní termín: 31.05.2018 

 

 
IV. Ekonomické informace 

 

Paní starostka požádala předsedkyni Finančního výboru ZMČ Praha 20 (dále jen „FV“), paní Mgr. 

Štrobovou o vyjádření a případná doporučení FV k předloženým ekonomickým materiálům. 

Předsedkyně FV odpověděla, že FV projednal ekonomické materiály na svém jednání dne 17.4.2018 a 

doporučuje ZMČ ke schválení. 

 

10. (4.01) Rozpočtové opatření MČ Praha 20 na rok 2018 schvalované ZMČ č. 1 – ponechání 

nevyčerpaných účelových prostředků, které byly městským částem hl.m. Prahy poskytnuty z 

rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2017 /případně v předchozích letech/, k čerpání v roce 2018 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 



Zastupitelstvo hl. m. Prahy schválilo usnesením č. 35/16 ze dne 22. 3. 2018 ponechání nevyčerpaných 

účelových prostředků, které byly městské části poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2017 

(případně v předchozích letech), k čerpání v roce 2018 na investiční akci „Park Houslový klíč“. 

Investiční dotace bude vedena pod UZ 90 a ORG 80391, úprava rozpočtu: 11.484.500 Kč. Finanční 

prostředky byly poskytnuty MČ Praha 20 v roce 2017. Jedná se o pokračující investiční akci – žádáme 

ZMČ Praha 20 o schválení finančních prostředků do rozpočtu MČ Praha 20. Finanční prostředky 

podléhají vyúčtování v rámci finančního vypořádání městské části s rozpočtem hl. m. Prahy za rok 

2018. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Nehlasoval 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Pro 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Nehlasoval 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 19, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0, NEHLASOVAL: 3 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/10/0135/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření MČ Praha 20 na rok 2018 schvalované ZMČ č. 1 – ponechání 

nevyčerpaných účelových prostředků, které byly městským částem hl. m. Prahy poskytnuty 

z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2017/případně v předchozích letech/, k čerpání v roce 2018 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření MČ Praha 20 na rok 2018 schvalované ZMČ č. 1 – ponechání 

nevyčerpaných účelových prostředků, které byly městským částem hl. m. Prahy poskytnuty 

z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2017 /případně v předchozích letech/, k čerpání v roce 2018. 



Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 30.04.2018     

 

 
11. (4.02) Informace o rozpočtových opatření schválených Radou městské části č. 92 – 109 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

RMČ na základě svého zmocnění schválila rozpočtové opatření, které předkládá ZMČ pro informaci. 

Jedná se o rozpočtová opatření č. 92 - 109. 

č. 92 - poskytnutí účelové dotace z HMP na akci Využití kulturně komunitního centra HP 

č. 93 - poskytnutí účelové investiční dotace z HMP na akci Rek. víceúčel. hřišť Lhotská, 

Ruprechtická, Cuřinka a Jeřická 

č. 94 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace z HMP podíl z odvodů z VHP a JTHZ 

č. 95 - navýšení příjmů o posílení ze zdaňované činnosti do rozpočtu MČ 

č. 96 - poskytnutí účelové dotace BikeRanch Team z.s. - startovné týmu A juniorský cyklistický oddíl 

č. 97 - poskytnutí účelové dotace Tenisovému klubu Sokol HP – na podporu celoročních sportovních 

aktivit, provoz areálu a podporu výstavby drobných součástí 

č. 98 - poskytnutí dotace Diakonii Církve bratrské na projekt „Chráněné bydlení na Xaverově“ 

č. 99 - poskytnutí dotace Diakonii Církve bratrské na projekt „Bethesda – domov pro seniory“ 

č. 100 - poskytnutí dotace spolku Neposeda z.ú. na projekt „Křižovatka – provozní náklady sociální 

služby“ 

č. 101 - poskytnutí dotace spolku Neposeda, z.ú., na projekt „HoPo – provozní náklady sociální 

služby“ 

č. 102 - poskytnutí dotace spolku Kickbox klub, z.s., na pronájem sportoviště a zajištění trenéra 

č. 103 - účelová neinvestiční dotace ze SR z MPSV na podporu poskytování sociálních služeb na 

území hl. m. Prahy  

č. 104 - ZŠ Stoliňská poskytnutí investiční dotace na projektovou dokumentaci ke snížení teploty v 

budově školy 

č. 105 - poskytnutí účelové dotace z ÚP ČR v rámci OP Zaměstnanost 

č. 106 - snížení neinvestiční dotace výkon pěstounské péče 

č. 107 - poskytnutí účelové dotace MAP snížení zátěže obyvatel MČ 

č. 108 - poskytnutí účelové dotace z ÚP ČR v rámci OP Zaměstnanost 

č. 109 - poskytnutí účelové dotace z ÚP ČR v rámci OP Zaměstnanost 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/11/0148/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o rozpočtových opatřeních schválených Radou městské části Praha 20 na základě jí 

uděleného zmocnění usnesení č. ZMC/18/1/0018/17 č. 92 - 109 

 
12. (4.03) Informace o rozpočtových opatření schválených Radou městské části č. 1 - 13,15 - 19 a 

č. Provizorium 1 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

RMČ na základě svého zmocnění schválila rozpočtové opatření, které předkládá ZMČ pro informaci. 

Jedná se o rozpočtová opatření č. 92 - 109. 

č. 1- poskytnutí neinvestiční účelové dotace ze státního rozpočtu z Úřadu práce hl. m. Prahy v rámci 

OP Zaměstnanost 

č. 2 - poskytnutí neinvestiční účelové dotace na projekt Zdravé Horní Počernice 2018 v rámci podpory 

aktivit v oblasti místní Agendy 21 - oblast zdraví a zdravého životního stylu na lokální úrovni 



č. 3 - poskytnutí neinvestiční účelové dotace na provozování sběrného dvora v ulici Chvalkovická 

č. 4 - poskytnutí neinvestiční účelové dotace ze státního rozpočtu na úhradu výdajů vzniklých v 

souvislosti s volbou prezidenta ČR v roce 2018 

č. 5 - poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu hl. m. Prahy na podporu registrovaných 

sociálních služeb poskytovaných občanům hl. m. Prahy pro rok 2018 - Pečovatelská služba MČ Praha 

20 

č. 6 - poskytnutí investiční účelové dotace na základě usnesení RMČ č. RMC/102/7/1335/17 

č. 7 - dle usnesení RMČ č. RMC/110/11/1454/18 

č. 8 - udělení grantu hl. m. Prahy v oblasti volného času dětí a mládeže na rok 2018 pro Dům dětí a 

mládeže, Praha 20, Ratibořická 1899 – Den dětí – technické zabezpečení akce 

č. 9 -  účelová neinvestiční dotace pro Místní lidové knihovny v roce 2018 

č. 10 - účelová neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z MPSV na podporu poskytování sociálních 

služeb na území hlavního města Prahy - Pečovatelská služba MČ Praha 20 na rok 2018 

č. 11 - poskytnutí neinvestiční účelové dotace ze státního rozpočtu z Úřadu práce ČR na výkon 

pěstounské péče 

č. 12 - přesun investičních prostředků na investiční akci „Komunikace a parkoviště u parku Šedivého“ 

č. 13 - podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování - Šablony pro MŠ a ZŠ I. 

č. 15 - doplnění finančních prostředků na pokrytí nákladů souvisejících s volbami prezidenta ČR 

v lednu 2018 

č. 16 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze Státního fondu životního prostředí na financování 

akce "Místní akční plán ke snížení zátěže obyvatel MČ s využitím zkušeností a aplikací Místní 

Agendy 21“ 

č. 17 - doplatek podílu z obdrženého odvodu z výherních hracích přístrojů a jiných technických 

herních zařízení za období 1. 10. 2017 – 31. 12. 2017 

č. 18 - ponechání účelových prostředků k čerpání v roce 2018 

č. 19 - investiční účelová dotace na rekonstrukci památkové budovy bývalé stodoly v areálu Chvalské 

tvrze 

č. Provizorium 1 - úhrada faktury na základě smlouvy o dílo č. S/20/2017/0097 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/12/0149/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o rozpočtových opatřeních č. 1 - 13, 15 - 19 a č. Provizorium 1 schválených Radou 

městské části Praha 20 na základě jí uděleného zmocnění usnesení č. ZMC/18/1/0018/17 a č. 

ZMC/25/1/0127/18 

 
13. (4.04) Ekonomické informace k datu 13.4.2018 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Ekonomické informace k datu 13.4.2018 

 1. stavy účtů, závazky a dotace 

  

   
Rozpočtové účty  v tis.Kč 

 základní výdajový 33 453,13 

 příjmový 98 309,50 

 
Celkem  131 762,63 

     

 
Účty zdaňované činnosti    

 VHČ 3 727,79 

 



správa bytového fondu  11 622,38 

 
zdaňovaná činnost celkem 15 350,17 

     

 Celkem zdroje 147 112,80 

 Bankovní účty - závazky  145 754,64 

 

   
Závazky MČ v tis. Kč 

 
Faktury   1 358,17 

 
z toho nad 100 tis.:   

 
Pražská teplárenská a.s.,  teplo- vyúčtování za 3/2018 147,54 

 
Pražská teplárenská a.s.,  teplo- vyúčtování za 3/2018 148,53 

 ORSmix s.r.o-Rekonstrukce objektu Náchodská č.p. 754 140,86 

 
  

  
    v tis. Kč 

Dotace Očekávané Přijaté  

dotace z MHMP- podpora registr. soc. služeb poskyt. občanům 500,00 500,00 

dotace z MHMP-příspěvek na st. správu 3 804,00 3 804,00 

dotace z MHMP-dotace na provoz 30 604,00 30 604,00 

dotace z MHMP-na provozování sběrného dvora 5 300,00 5 300,00 

dotace z MHMP-na úhradu výdajů spojených s volbou prezidenta 422,00 422,00 

dotace z MHMP-na výkon pěstounské péče 480,00 480,00 

dotace z MHMP-na rekonstrukci stodoly Chvalská tvrz 10 000,00 10 000,00 

dotace z MHMP-na šablony 192,40 192,40 

dotace z MHMP-na snížení zátěže obyvatel Agenda 21 208,04 208,04 

dotace z MHMP- podpora poskytování soc. služeb 888,00 888,00 

dotace z MHMP- podpora aktivit v oblasti zdraví a život. stylu 145,00 145,00 

Celkem 52 543,45 52 543,45 

       v tis. Kč 

   

Rozpočet 

schválený 

Přijatá 

skutečnost 

Daň z nemovitosti za rok 2018 22 901,00 283,39 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/13/0150/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

předložené ekonomické informace k datu 13.04.2018 

 
V. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

14. (5.01) Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 



 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 byl předložen výpis z jednání RMČ Praha 20 ze dne 19.12, 28.12.2017, 

9.1., 23.1., 1.2., 6.2., 14.2., 20.2., 6.3. a 20.3.2018. 

Diskuse: J. Šebek 

Na všechny dotazy z diskuse odpověděli H. Moravcová, Mgr. Bidlová (vedoucí OŽPD), Mgr. Měšťan, 

J. Píša 

Pan Šebek požádal o zaslání dopisu, který byl schválen na schůzi RMČ č. 109 ve věci zaslání dopisu 

adresovaný vedení SK Slavia Praha.   

 

Usnesení číslo: ZMC/27/14/0151/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období 

 
VI. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

15. (6) Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Paní Cibochová se zeptala, jestli pokročilo jednání s Ropidem ve věci zřízení nové autobusové 

zastávky ve Svépravicích na trase linky 224.  

Dále se zeptala, jestli bylo požádáno na MHMP o navýšení počtu svozů kontejnerů s plasty ve 

Svépravicích na „Staráku“. Mgr. Bidlová na oba dotazy odpověděla. 

 

Paní Češpivová se zeptala, kde bude nabíjecí stanice na elektromobil vč. reklamního panelu. Ing. 

Vavruška odpověděl. Požádala o zaslání náhledu nabíjecí stanice.  

 

Ing. Čáp navrhl sloučit rozpravu k bodům 7.1 – 7.12 

Paní starostka nechala o procedurálním návrhu Ing. Čápa hlasovat: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Nehlasoval 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Nepřítomen 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 



Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 16, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 3, NEHLASOVAL: 2 

Procedurální návrh byl přijat. 

 

Pan Šebek se zeptal na možnost zasílání usnesení RMČ emailem zastupitelům. Na dotaz odpověděl 

tajemník, Mgr. Kaliba. Odpověď doplnila vedoucí Odboru informatiky, L. Prokůpková. Ing. Čáp 

požádal, aby panu Šebkovi byl po zveřejnění usnesení RMČ zaslán odkaz na web. 

Pan Šebek se dále zeptal, jakým způsobem se vyvíjí situace ohledně pozemků ve VGP parku. Na dotaz 

odpověděl vedoucí OVÚR Ing. Měšťan. Pan Šebek požádal o provedení kontroly ve VGP Parku a 

podání informace na příštím zasedání ZMČ. 

 

 
VII. Různé 

 
Paní starostka provedla přítomné předloženými body 7.01 – 7.12 a otevřela rozpravu. Diskuse je 

uvedena níže u jednotlivých bodů. 

Paní starostka  

 

16. (7.01) Plán rozvoje sportu MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Jedná se o Plán rozvoje sportu, který vypracoval na základě smlouvy o dílo č. S/30/2017/0038, Mgr. 

Jakub Popelka, Ph.D., za celkovou cenu 91.500,- Kč. Plán rozvoje sportu byl průběžně koordinován 

místostarostou pro sport prostřednictvím vedoucí OSVŠ, výstupy byly konzultovány a projednány v 

Komise sportu, mládeže a tělovýchovy a veřejnost byla s Plánem rozvoje sportu seznámena na 

kulatém stole dne 21. 11. 2017, který se konal na Chvalském zámku. 

Plán rozvoje sportu má jednoduchou strukturu, a lze ho rozdělit na tři hlavní části: 

1) Úvodní část (modul 1a) 

2) Analytická část 

i. analýza financování sportu (modul 1b) 

ii. analýza sportovní participace (modul 2) 

iii. analýza vybavenosti města (modul 3) 

3) Návrhová a implementační část 

 

Diskuse: Mgr. Petr Měšťan, Mgr. Beneda 

Paní starostka po dohodě s Mgr. Benedou navrhla, aby navržené usnesení z „bere na vědomí“ bylo 

změněno na „schvaluje“ a odůvodnila, že materiál byl předkládán a objednán jako materiál strategický 

a ZMČ by mělo přijmout usnesení ve formě schválení. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/16/0136/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

dokument Plán rozvoje sportu MČ Praha 20 dle přílohy č. 1 tohoto materiálu 

 

 
17. (7.02) Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 za rok 2017 a Plánu 

zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2018 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

V roce 2011 se MČ zapojila do místní Agendy 21 s cílem podpory jejich principů. Také vstupem do 

asociace NSZM ČR v roce 2013 ve své deklaraci potvrdila městská část zájem o plnění kritérií MA21. 

Plán zlepšování je jedno z kritérií. Plán zlepšování procesu MA21 je nástroj pomocí něhož je 

formulováno, jakého zlepšení má být v daném roce v rámci Zdravé městské části Horní Počernice 

dosaženo v souladu s „Kritérii MA21“ Formuluje svoje cíle a termíny, jichž chce v daném roce 



dosáhnout. Součástí formulace jednotlivých cílů je stanovení cílových ukazatelů a odpovědnosti/osoby 

za úspěšnou realizaci. RMČ schválila plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 za rok 2017 

a Plán zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2018 usnesením č. RMČ 104/1/1368/18 a uložila 

předložit pro informaci na jednání zastupitelstva MČ. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/17/0137/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 za rok 2017 a Plánu 

zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2018 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
18. (7.03) Informace o poskytování účelových neinvestičních dotací/příspěvků z rozpočtu 

MČ Praha 20 na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 

pro rok 2018 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Městská část Praha 20 vyhlašuje každoročně program na podporu projektů místních škol, 

školek a NNO pořádající akce pro děti a veřejnost v oblastech naplňování vize Zdravá MČ 

Horní Počernice (PZMČ), místní Agendy 21 (MA21), místního akčního plánu zdraví a 

životního prostředí (LEHAP) a realizace cílů dokumentu Zdraví 21. Pravidla upravují 

podmínky poskytnutí dotace (příspěvku) a stanovení její výše, pravidla čerpání, kontroly a 

finančního vyúčtování dotace (příspěvku) pro rok 2018. Nedílnou součástí Pravidel jsou 

přílohy 1-6  Komise pro projekt Zdravá MČ a MA21 návrh poskytování této účelové 

neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 pro rok 2018 projednala a schválila 

23.1.2018. RMČ projednala a schválila usnesením č. RMČ/107/7/1420/18 ze dne 6.2.2018 a 

uložila předložit informaci o poskytování této účelové neinvestiční dotace/příspěvku jako 

informaci na jednání ZMČ. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/18/0138/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o poskytování účelových neinvestičních dotací/příspěvků z rozpočtu MČ 

Praha 20 na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 

pro rok 2018 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
19. (7.04)  Informace o plnění plánu kontrolní činnosti r. 2017 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Městské části Praha 20 vyplývá ze zákona č. 320/2000 Sb., o finanční kontrole, ve znění 

pozdějších předpisů povinnost vykonávat interní audit, průběžné a následné veřejnosprávní 

kontroly (VSK) hospodaření s veřejnými prostředky u příspěvkových organizací ve své 

působnosti, u žadatelů o veřejnou finanční podporu nebo u příjemců veřejné finanční 

podpory. Systém následných kontrol je z personálních důvodů (1 zaměstnanec vykonává VSK 

a interní audit) nastaven tak, aby následná VSK hospodaření příspěvkových organizací byla 

provedena minimálně 1x za 3 roky. Odbor ekonomický provádí průběžnou administrativní 



kontrolu hospodaření u svých zřízených příspěvkových organizací dle účetních výkazů a 

účetních záznamů v programu WIN UCR, u všech příjemců dotací je prováděna průběžná 

administrativní kontrola předloženého vyúčtování dotace. V případě zjištění závažného 

nedostatku bude provedena VSK na místě. Podkladem pro sestavení interních auditů a VSK 

plánovaných pro rok 2017 byl střednědobý plán činnosti na období roku 2016 – 2018. V 

souladu s § 30 zákona o finanční kontrole plán interního auditu schválila starostka MČ a 

pověřila k jeho zajištění pí. Evu Charvátovou. Zprávy za rok 2017 deseti zřízených 

příspěvkových organizací byly vloženy do systému finanční kontroly ve veřejné správě 

(FKVS) Ministerstva financí ČR spolu s roční zprávou zpracovanou interním auditem za 

městskou část Praha 20 dne 7. 2. 2018. Roční zpráva za m.č. je též povinnou součástí 

dokumentace při schvalování účetních závěrky roku 2017. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/19/0139/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění plánu kontrolní činnosti r. 2017 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
20. (7.05) Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za 

rok 2017 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/20/0140/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za rok 

2017 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
21. (7.06) Zpráva o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie České 

republiky v Horních Počernicích za rok 2017 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/21/0141/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie České republiky v 

Horních Počernicích za rok 2017 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
22. (7.07) Závěrečná zpráva Výboru pro partnerství za rok 2017 

Materiál předložila Dana Mojžíšová, člen zastupitelstva, předsedkyně VPP 

 



Usnesení číslo: ZMC/27/22/0142/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

závěrečnou zprávu o činnosti Výboru pro partnerství za rok 2017 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
23. (7.08) Zpráva o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 za rok 2017 

a plán práce na rok 2018 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/23/0143/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 za rok 2017 a plán 

práce na rok 2018 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 

 
24. (7.09) Oznámení o společném jednání o návrzích změn vlny 01 úprav Územního 

plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Městská část Praha 20 obdržela dne 12.3.2018 od Odboru územního rozvoje MHMP 

oznámení o společném jednání o návrzích změn vlny 01 úprav Územního plánu sídelního 

útvaru hlavního města Prahy. Písemné připomínky k návrhu zadání mohou městské části 

uplatnit 30 dnů od konání společného jednání, tj. do 10.5.2018. Návrhy Změn vlny 01 úprav 

ÚP byly zpracovány na základě usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 28/ 27, 28/28, 28/31, 

28/32, 28/33, 28/34, 28/35, 28/36, 28/37 ze dne 15.6.2017 a 29/53, 29/54, 29/55 ze dne 

14.9.2017, kterými bylo schváleno zadání těchto změn vlny 01 úprav. Katastrálního území 

Horní Počernice se týká úprava č. U 1235/01 (rozšíření objektu SCONTA) a úprava č. U 

1301/01 (přístavba skladové haly při ul. V Slavětíně). 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/24/0144/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o obsahu návrhů změn vlny 01 úprav Územního plánu sídelního útvaru hl. 

m. Prahy dotýkajících se území MČ Praha 20, ke kterým proběhlo dne 10.4.2018 

společné jednání. 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 

 
25. (7.10) Informace k úkolu ZMČ ke změně územního plánu (ČOV Sychrov) 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

Paní starostka podala ústní informaci:  



U náměstkyně, paní Kolínské proběhlo jednání na MHMP s domluvou, že se návrh ke změně 

územního plánu nebude projednávat v RHMP ani v ZHMP. Materiál byl projednán v RHMP i 

přes žádost paní starostky o odložení. Na ZHMP v rámci projednávání změny územního 

plánu, kde byl zařazen tento bod, měli příspěvek paní starostka a Ing. Čáp. Podařilo se 

zastupitele hl. m. Prahy přesvědčit, aby materiál nebyl navržen jako neschválený, ale byl 

z materiálu vyjmut a projednáván v další vlně nebo samostatně. MČ Praha 20 má vyjádření 

vlastníku pozemků, sousední obce Zeleneč, Pražské vodohospodářské správy, nicméně je 

potřeba řešit odkanalizování ČOV lokality Sychrov. Na odboru územního plánu proběhne 

schůzka 24.4.20185 i v této o věci o dalším postupu. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/25/0145/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění úkolu uloženým usnesením ZMC/23/14/0124/17 ze dne 

18.12.2017 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
26. (7.11) Úkol ze ZMČ/22, č. usnesení ZMC/22/5/0095/17, ze dne 18. 09. 2017, bod 5, 

VĚC: Návrh TJ Sokol Horní Počernice ke smírčímu řešení žaloby o zaplacení 870 707,- 

Kč s příslušenstvím 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

V současné době je soudní jednání odročeno a probíhají intenzivní jednání ve věci smírčího 

řešení žaloby o zaplacení 870 707,- Kč s příslušenstvím. Na základě úkolu ze ZMČ vyzvala 

městská část prostřednictvím Mgr. Jiřího Benedy, místostarosty, dopisem představitele TJ 

Sokol Horní Počernice k jednání ve věci úkolu ze ZMČ – návrh TJ Sokol Horní Počernice ke 

smírčímu řešení žaloby o zaplacení 870 707,- Kč s příslušenstvím. V příloze tohoto materiálu 

je přiložen dopis městské části a odpověď představitelů TJ Sokol Horní Počernice. Dne 10. 4. 

2018 se Mgr. Beneda, místostarosta, zúčastnil jednání Výboru TJ Sokol Horní Počernice. 

Výsledkem jednání je dohoda, že se zástupci Výboru dostaví na jednání RMČ dne 24. 4. 

2018, kde prodiskutují vzájemné představy o řešení smírčího řešení, které pak následně 

představitelé TJ Sokol projednají na Valné hromadě TJ, která se uskuteční dne 26. 4. 2018 od 

18:30 hod. Na jednání Valné hromady TJ jsou pozváni zástupci městské části. S účastí počítá 

paní Hana Moravcová, starostka, pan Mgr. Jiří Beneda, místostarosta a dle svých časových 

možností i paní Mgr. Eva Březinová, místostarostka. 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/26/0146/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o průběhu jednání s TJ Sokol Horní Počernice 

2) ukládá 

pokračovat v jednání s TJ Sokol Horní Počernice a informovat o výsledku ZMČ 

Zodpovídá  

1. Mgr. Jiří Beneda, Místostarosta 2  



Termín: 25.06.2018     

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
27. (7.12) Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 

 

Usnesení číslo: ZMC/27/27/0147/18 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění úkolů uložených usnesením ZMČ Praha 20 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 

Paní starostka nechala hlasovat o navržených usneseních bodů 7.01 – 7.12 vč.:  

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Nehlasoval 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Nepřítomen 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Nehlasoval 

Stibor Jiří VIZE 2014 Nepřítomen 

Šebek Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Milan Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Pro 

Hrušková Monika   Omluvena 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Omluvena 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 18, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení k bodům 7.01 – 7.12 vč. byla přijata. 

 

 
VIII. Závěr  

Ve 21.40. hod. paní starostka všem poděkovala za účast na jednání ZMČ a zasedání ukončila.  

Zápis byl vyhotoven dne 11.5.2018. 

 

 



 

 

........................................ ................................................ 

Božena Beňová v.r. 

Zastupitelka 
JUDr. Miloslav Blahovec v.r. 

zastupitel 

 

………………………… 

Hana Moravcová v.r.  

starostka 

  

  

 

Ověřovatelé: Božena Beňová, zastupitelka 

JUDr. Miloslav Blahovec, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

 

V souladu se zákonem č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých 

zákonů, je dokument zveřejněn v upravené podobě. 

 


